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گروه خبر// بعد از سفر اخیر رئیس جمهور ایران به کشور چین و سفر متقابل رئیس جمهور چین 
به ایران،  روسای دو کشور بر همکاری در زمینه های مختلف تاکید نمودند و مسئولین دو کشور 

متعهد شدند نسبت به گسترش این روابط اقدام عملی را آغاز نمایند.
   در عرف مناســبات دیپلماتیک، معمولاً کشــور ها تلاش می نمایند تا در حوزه های اقتصادی ، 
تجاری و نظامی روابط خود را گســترش دهند. سرکنسولگری چین در جنوب ایران که چند ماهی 
اســت فعالیت خود را با ارائه خدمات کنسولی در هشت اســتان جنوبی ایران آغاز نموده ، علاوه 
برگســترش روابط دو کشور در مناسبات معمول سیاسی، روز گذشته با حضور سرکنسول چین در 
روزنامه دریا از رویکرد کنســولگری چین در گسترش ارتباطات رسانه ای میان اصحاب رسانه در 

ایران و چین خبر داد. 
   لی آنگ، سرکنسول چین در استانهای جنوبی ایران با حضور در دفتر روزنامه دریا، ضمن دیدار با 

یعقوب دبیری نژاد صاحب امتیاز و مدیرمسئول روزنامه دریا گفت: سرکنسولگری چین در بندرعباس، 
وظیفه امور کنسولی استانهای جنوبی ایران را بر عهده دارد ، و در بدو تاسیس سرکنسولگری چین 
بر اساس تحقیقاتی که انجام دادیم، روزنامه دریا، یکی از روزنامه هایی است که علاوه بر انتشار در 
بندرعباس، از نظر پوشــش خبری در هشت استان جنوبی ایران تاثیرگذاری دارد، لذا روزنامه دریا، 

تنها روزنامه محلی است که بصورت روزانه در کنسولگری تهیه می شود.
    لی آنگ، کنســول چین در بندرعباس در این جلسه گفت: باتوجه به برنامه های اخیر دو کشور 
مبنی بر ارتقا و اعتلای روابط، عقیده دارم که رسانه ها می توانند پلی برای اتصال مردم و دولت  دو 
کشور چین و ایران باشند و از طرف سرکنسولگری جمهوری خلق چین این آمادگی را داریم تا در 

گسترش همکاری های رسانه ای کمک نمائیم.
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گروه خبر // مدیرعامل شــرکت فولاد 
هرمزگان در بازدیــد از خط تولید که 
همزمان با ریخته گری گرید جدید همراه 
بود، گفت: در فولاد هرمزگان به عنوان 
یک شرکت پیشرفته فولادی، به دنبال 
تولید محصولات جدید با ارزش افزوده 
بالاتر برای کســب جایگاه بهتر در بازار 

رقابتی هستیم.
   به گــزارش خبرنگار دریــا ، عطاالله 
معروفخانی به همــراه جمعی از مدیران 
شــرکت از خط تولید بازدید کرد که این 
بازدید با ریخته گــری یک گرید جدید 
در فولاد هرمزگان همراه شــد که یکی 
از سخت ترین و پیشرفته ترین گریدهای 
فولادی و دارای ارزش افزوده بالا است. 
در این بازدید مدیرعامل شــرکت فولاد 

هرمزگان با اشاره به رویکرد شرکت برای 
تولید محصولات جدید، بیان کرد: امروزه 
در بازارهای داخلی و جهانی رقابت میان 
فولادسازان بسیار دشــوار شده و قطعا 
در ســال جاری نیز این رقابت سخت تر 
خواهد بود. از این رو در فولاد هرمزگان 
رویکرد اصلی، تولیــد محصولات ویژه 
و دارای ارزش افزوده بالا برای کســب 
بازارهای جدید و رقابت پذیری بیشتر در 
مقابل سایر فولادسازان است؛ضمن اینکه 
گریدهای خاص فــولادی دارای قیمت 
بالاتر و ارزش افزوده بیشتر هستند و تولید 
و فروش آن ها می تواند بــه درآمدزایی 
بیشــتر شــرکت کمک کند.وی تصریح 
زحمتکش  کارکنان  خوشــبختانه   کرد: 
 فولاد هرمــزگان توانســتند در تاریخ 

24 اردیبهشــت ماه یکــی از گریدهای 
فولادی گروه 6 با عنوان 6238 را برای 
نخستین بار تولید کنند که این گرید و یک 
گرید دیگر که در روزهای گذشــته در 
فولاد هرمزگان تولید شد، جزو دشوارترین 
گریدها به شــمار می رونــد و مهم ترین 
ویژگی این گریدها را می توان استحکام 
بالا و مقاومت به سایش نام برد. از این رو 
گرید یاد شده در تولید شافت، میل لنگ، 
 CNG قالب های پرســی، کپسول های
به کار می رود.معروفخانی ادامه داد: برای 
ریخته گری این گروه باید چند عملیات 
ویژه تحت شــرایط خــاص انجام داد و 
نمی تــوان آن را مانند فولادهای معمولی 
در هر زمانی تولیــد کرد. از این رو برای 
تولید فولادهای گروه 6 دستورالعمل هایی 

را تهیه کردیم که باید از ابتدا تا انتها به طور 
کامل رعایت شود. همچنین محصولی که 
طبق این دستورالعمل تولید می شود باید 
فولاد تمیز باشد.مدیرعامل فولاد هرمزگان 
در پایان با اشــاره به رکوردشکنی های 
سال گذشته و فروردین ماه امسال فولاد 
هرمزگان، گفت: ثبت رکورد کمی تنها یک 
جنبه تولید فولاد است و فولاد هرمزگان به 
جنبه کیفی و تولید گریدهای ویژه و دارای 
ارزش افزوده توجه می کند. از این رو هر 
سال تولید گریدهای دارای ارزش افزوده 

در فولاد هرمزگان افزایش می یابد.

استاندار هرمزگان:
ایستادگی فراجا مقابل جنگ های 
ترکیبی دشمنان قابل تقدیر است

 گروه خبر // رهبر معظم انقاب اســامی صبح دیروز 
 در دیدار مســئولان، کارگزاران و جمعــی از زائران
بیــت الله الحرام، نگاه صحیح به حج و فهم اهمیت این 
فریضه را بســیار مهم خواندند و تأکید کردند: حج، 
مسئله ای جهانی و تمدنی است که هدف آن، ارتقاء امت 
اسامی، نزدیکی دلهای مسلمانان و اتحاد امت اسامی 
 در مقابل کفر و ظلم و اســتکبار و بت های بشــری و 

غیر بشری است.
   به گزارش پایگاه اطلاع رسانی دفتر مقام معظم رهبری 
؛ رهبر حضرت آیت الله خامنه ای با استناد به آیات قرآنی، 
خانه کعبه را مایه قیام و قوام جوامع بشری دانستند و با 
اشاره به منافع دنیوی و اخروی این فریضه عظیم، گفتند: 
اگر حج نباشد امت اســلامی فروخواهد پاشید.ایشان 
حج را میقاتی بین المللی و میعادی جهانی برشمردند و 
با اشــاره به دعوت پروردگار از »ناس« یعنی همه مردم 
برای برگزاری حج، افزودند: دعوت از آحاد بشر در همه 
تاریخ برای حضور در مکانی مشخص و آن هم در ایامی 
مشخص، نشان دهنده اهداف مهم و منافع کثیری است که 
در ایــن فراخوان  الهی وجود دارد. رهبر انقلاب وحدت 
امت اسلامی و مقابله با شیاطین مستکبر را از جمله این 
اهداف دانستند و افزودند: از جمله منافع متعدد دنیوی حج 
این اســت که مسلمانان در این اجتماع عظیم، در مقابل 
رژیم صهیونیســتی و نفوذ قدرت های استکباری، اعلام 
حضور و قدرت کنند و در برابر ظالمان جهان سینه سپر 
کنند.حضرت آیت الله خامنه ای در تشریح منافع اخروی 
حج، هر کدام از اعمال این فریضه را دریچه ای منورکننده 
به ســمت عالم غیب و معنا خواندند و به زائران بیت الله 

الحرام گفتند: با تضرع و دعا و اخلاص و عبودیت، دلهای 
خود را از هرچه معارض با یاد خدا است، پاک و مطهر 
کنید.ایشان نگاه جهانی و فراسرزمینی به حج را مسئله ای 
اساسی برشمردند و با اشاره به ضرورت اطلاع از مسائل 
دنیا و اوضاع ملت های مسلمان، افزودند: ایام حج فرصت 
مغتنمی برای آشــنایی واقعی با ملت ها و مسائل جهانی 
است تا خبرهای دروغ رسانه ها و خبرگزاری های کذّاب، 
انسان را از واقعیات جهان دور و گمراه نکند.رهبر انقلاب 
بی خبری از جهان را باعث هلاکت هر جامعه دانســتند 
و افزودند: همانگونه که بارها گفته شــده، آحاد مردم و 
مسئولان باید شناخت اهداف، روش ها، سیاست ها و نقاط 
قوت و ضعف دشمن را کاملا جدی بگیرند که اگر اینگونه 
شــود، سر کشور کلاه نمی رود که البته برخی جاها کلاه 
رفته است.حضرت آیت الله خامنه ای افزودند: اگر متوجه 
مسائل جهانی باشیم، می توانیم هدف واقعی دشمن و علت 
اصرارش بر برخی مســائل را درک کنیم؛ همچنانکه در 
بســیاری از مسائل، مسئولان حواسشــان جمع بوده و 
درست عمل کرده اند که پیشرفت های بسیار خوب ایران در 
مسائل منطقه ای و جهانی که باعث عصبانیت آمریکا شده، 
 نتیجه این حواس جمعی بوده است.رهبر انقلاب اسلامی 
آشکار شدن عملی مخالفت اسلام با تمایز های جغرافیایی، 
نژادی، طبقاتی و دیگر تمایزها را از جمله  نکات اساسی 
فریضــه حج خواندنــد و افزودند: کشــورهای مدعی 
تمدن که حقیقتا از تمدن بویی نبرده اند، همچنان درگیر 
نژاد ســیاه و سفید و نژاد اروپایی و غیر اروپایی هستند 
و برای حیوان خانگی خود ارزشــی به مراتب بیشتر از 
برخی انســان ها قائلند که غرق شدن پی در پی مهاجران 

در دریا نشــانه ای از این واقعیت است.ایشان یکرنگی و 
یکســانی همه زائران با هر نژاد و تاریخ و فرهنگ را از 
اسرار حج برشــمردند و افزودند: مسئولان و موثران در 
حج باید به گونه ای فرهنگ سازی کنند که کلمه »حج« در 
ذهن همه به خصوص جوان  امروزی، تداعی کننده مفاهیم 
اساسی همچون تمدن ســازی، اتحاد در مقابل ظالمان، 
نگاه فرامرزی و رفع تمایزات جاری در جوامع بشــری 
باشد؛ که اگر اینگونه شود، دیگر کسی نگران بازارگردی 
برخی حجاج بــرای خرید کالاهای بنجــل به عنوان 
سوغاتی نخواهد بود.حضرت آیت الله خامنه ای با تأکید بر 
حضور زائران ایرانی در نمازهای جماعت مسجدالحرام و 
مسجد النبی)ص( و ارتباط گیری و صحبت با دیگر زائران، 
افزودند: خواندن دسته جمعی دعای کمیل بسیار خوب 
است؛ ضمن اینکه حرکت عظیم برائت از مشرکین نیز که 
جزو ظرفیت های گسترده و عمیق حج است، باید ادامه 
یابد.ایشان پیروزی انقلاب اسلامی را باعث شناخت و 
احیای نسبی ظرفیت های فریضه حج خواندند و افزودند: 
باید تلاش کرد همه این ظرفیت ها احیاء شود و در مسیر 
تحقق اهداف اساسی حج مورد بهره برداری قرار گیرد.در 
ابتدای این دیدار، حجت الاسلام والمسلمین سید عبدالفتاح 
نواب نماینده ولی فقیه در امور حج و زیارت به تشریح 
ابعاد شعار حج امسال زائران ایرانی تحت عنوان »حج؛ 
تحول قرآنــی، همگرایی اســلامی و حمایت از قدس 
شــریف« پرداخت. آقای ســید عباس حسینی رئیس 
سازمان حج و زیارت هم به اقدامات صورت گرفته در 
اصلاح فرایندها و بهبود کیفیت خدمت رسانی به زائران 

بیت الله   الحرام را تشریح کرد.

رهبر انقلاب اسلامی در دیدار دست اندرکاران و کارگزاران حج تاکید کردند
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ادامه از تیتر یک //
  وی با بیان اینکه ایجاد کنسولگری چین در بندرعباس اهداف 
و برنامه های مختلفــی را دنبال می کند، افزود: بعد از بهبود 
شــرایط کرونایی، مردم چین سفرهای تجاری و گردشگری 
خــود را آغاز کرده اند و ایران یکی از مقاصد گردشــگری 
چینیان می باشد و در این کنسولگری درصدد مدیریت و ارائه 
خدمات به گردشگران چینی در ایران نیز هستیم.کنسول چین 
اضافه کرد: همچنین در آینده نزدیک می توانیم در کنسولگری 
بندرعباس، خدمات ویزا را برای ایرانیان ارائه دهیم.لی آنگ با 
اشاره به قدمت و محتوای روزنامه دریا، گفت: خوشحالیم که 
سیاست روزنامه دریا پشتیبانی از سیاست های دولت و بیان 
صدای ملت ایران اســت.وی ادامه داد: دولت های دو کشور 
روابط خوبی باهم دارند و یکی از وظایف خطیر رســانه ها 
نشان دادن حقیقت و واقعیت روابط این دو کشور به کشورهایی 
دیگر می باشــد که در صددندکه روابط را به گونه ای دیگر 
 نشان دهند.کنســول چین با اشاره به اینکه اخیرا کنگره ملی  
شی جین پینگ را مجددا به عنوان رئیس جمهور چین انتخاب 
کرد، تأکید کرد: سیاست چین با ایران بسیار مطمئن و بلندمدت 
است وبارها رئیس جمهور چین تأکید کرد که باید به کشور 
ایران برای همکاری های راهبردی نگاه کنیم و در همکاری 
با ایران هیچ محدودیتی وجود ندارد.وی افزود: سیاست آینده 
چین در همه زمینه ها محکم و مطمئن می باشد  و در چهار 
چوب توافقات همکاری های زیادی را می توان انجام داد.لی 
آنگ گفت: در کشور چین به دنیا باز است و این دورازه روز 
به روز بزرگتر می شود و سیاست اصلاحات در کشور چین  
از 40 سال پیش اجرا شده و تاکنون  اقتصاد کشور چین روز 
به روز پیشرفت داشته و نزدیک به اقتصاد آمریکا شده است.

لی آنگ در ادامه تصریح کرد: در فصل پاییز نمایشگاهی در 
شانگ های چین برگزار می شود که محصولات صادراتی و 
صنایع دســتی از سایر کشورها در آن عرضه می شود، که به 
موجب آن ما از شرکت های ملی و خصوصی و همچنین افراد 
فعال در این زمینه دعوت می کنیم برای حضور در نمایشگاه و 
بازاریابی و عرضه محصولات خود اقدام نمایند.وی با اشاره به 
اینکه چین به دنبال آموزش زبان چینی در منطقه جنوب کشور 
است، افزود: پیدا کردن دانشگاهی مناسب جهت همکاری برای 
آموزش رسمی زبان چینی، در برنامه این کنسولگری  می باشد. 
اما مستلزم فراهم نمودن پیش نیازهای دانشگاهی است که در 
آن صورت آماده همکاری برای راه اندازی رشته زبان چینی 
در دانشگاه هستیم.کنسول چین بیان کرد: گردشگران چینی 
به تاریخ و تمدن و طبیعت ایران علاقه دارند و فرهنگ ایران 
 برای گردشگران چینی جذابیت بالایی دارد به طوری که در 
حال حاضر بیشتر ســفرهای گردشگران چینی به ترتیب به  
استان های تهران، اصفهان، فارس، مشهد و تبریز است. ولی نکته 
جالب توجه این است که توریست های چینی شهرهایی مثل 
 اهواز را هم مقصد خود قرار می دهند. وی افزود چین از نظر 

جاذبه های طبیعی و ســواحل غنی است و اکثر رفت و آمد 
چینی ها به اســتان هرمزگان و به خصوص جزایر قشــم و 
کیش با اهداف تجاری و سرمایه گذاری است.لی آنگ اذعان 
کرد: جلساتی با شــهرداری بندرعباس در خصوص جذب 
ســرمایه گذار برای مشارکت در  زیرساخت های تولیدی و 
 ساخت کارخانجات  انجام شــده است و هم اکنون نیز طی 
نشســت های مختلف با سرمایه گذاران چینی ظرفیت های 
ســرمایه گذاری بندرعباس را به آنها معرفی می نمائیم، اما  
لازمه جذب ســرمایه گذاران این است که دولت ایران برای 
سرمایه گذاران خارجی امتیازات و تسهیلاتی را در نظر بگیرد 
که ســرمایه گذاران با اطمینان بیشتری وارد عمل شوند. سر 
کنسول چین در بندرعباس، با توجه به انعقاد تفاهم نامه خواهر 
خواندگی میان شهر بندرعباس و شهر نینگبو چین ، بر تعامل 
رسانه های محلی بندرعباس و چین تاکید نمود و در خواست 
نمود تا این همکاری با ارتباط مســتقیم میان روزنامه دریا و 
روزنامه محلی نینگبو برقرار گــردد. وی در پایان گفت، از 
طریق سفارت چین در تهران پیگیری خواهد نمود تا  جمعی 
از اصحاب رسانه در هرمزگان با سفر به چین ضمن دیدار با 
مسئولان رسانه ای ، از دفاتر و نحوه فعالیت های رسانه های 
چینی بازدید نمایند و تفاهم نامه همکاری رسانه ای بخشی 
از تعهدات خواهرخواندگی میان بندرعباس و بندرنینگبو چین 
اجرایی گردد.یعقوب دبیری نژاد مدیر مسوول روزنامه دریا 
در این دیدار گفت: روزنامه دریا به مدیر مســئولی مرحوم 
 ایوب دبیری نژاد از ســال 1379 فعالیت خود را  به صورت 
هفته نامه آغاز نمود وبعد از گذشت چند سال به روزنامه ارتقاء 
یافت و اولین روزنامه استان بوده است که همزمان با مرکزیت 
بندرعباس، فعالیت خود را در منطقه جنوب کشــور آغاز 
 نمود.وی افزود: در شــرایط کرونایی کمی ارتباطات با سایر
 اســتان های حوزه نمایندگی روزنامه کاهش پیدا کرده بود 
که اکنون در صدد رشــد و ارتقاء فعالیت هستیم.دبیری نژاد 
ادامه داد: با توجه به ســرمایه گذاری کلان کشورهای غربی 
برای ایجاد اختلافات داخلی در میان مردم ایران ، در نگاه به 
شرق و غرب میان مردم نظرات مختلفی وجود دارد، اما خط 
قرمز همه ایرانیان منافع ملی اســت. اعتلای ایران و ایرانی و 
میهن دوستی برای ماهمیشه در درجه اول اهمیت قرار دارد 
و طی مدت فعالیت  روزنامه دریا همیشه تلاش نموه ایم تا 

در جهت منافع ملی کشورمان از سیاست های نظام مقدس 
جمهوری اسلامی ایران حمایت نمائیم  و صدای ملت را نیز 
به گوش مسئولین برسانیم. لذا ضمن اعلام آمادگی همکاری 
رســانه ای در چارچوب سیاست های کلان نظام در اعتماد 
به کشورهای شــرقی، ما نیز آمادگی داریم تا دستاوردهای 
همکاری های متقابل ایران و چین را به اطلاع هموطنانمان 
برسانیم. مدیر مسوول روزنامه دریا گفت: باعث افتخار است 
که در کتابخانه شهر نینگبو چین آرشیوی از نشریات  هرمزگان 
راه اندازی شده است.دبیری نژاد ادامه داد: ارتباط ایران با چین، 
 به عنوان  دومین قدرت اقتصــادی  در زمینه های مختلف 
می تواند محاسنی داشته باشد و به تردد گردشگران دو کشور 
کمک می کند و همچنین تفاهمات فرهنگی دو کشور آسیایی 
 را گســترش خواهد داد.وی افزود: بعد از گذشــت بیش از 
20 سال از فعالیت روزنامه دریا این اولین دفعه می باشد که 
یک کنسولگری بازدیدی از رسانه های استان دارد و امیدوارم 
که این همکاری نتایج مثبتی با خود به همراه داشته باشد.مانیز 
به دنبال ارتباطات بیشتر با مطبوعات چینی هستیم واز این 
موضوع استقبال می کنیم و ما نیز متقابلًا ، از همکارانمان در 
روزنامه محلی نینگبو دعوت می کنیم تا با سفر به بندرعباس 
از رســانه های محلی و جاذبه های گردشگری هرمزگان 
بازدید داشــته باشــند. دبیری  نژاد در ادامه سخنان خود به 
خواهر خواندگی بندرعباس و بندر نینگبو چین اشــاره کرد 
و تأکید نمود: ایــن تفاهمنامه ها و خواهرخواندگی ها باید 
نمود بیرونی داشته باشد ووظیفه مسئولان اجرایی دو کشور 
 اســت تا این مهم را عملی نمایند، در کنار آن  رســانه ها 
می توانند دستاوردهای این خواهر خواندگی را به مردم جامعه 
منتقل کنند. چراکه همیشــه عده ای وجود دارند که به دنبال 
تخریب روابط و نقد سیاســت های خارجی هستند.وی در 
ادامه گفت: پیشنهاد می کنم خیابانی در بندرعباس به نام نینگبو 
و همچنین خیابانی در نینگبو به نام بندرعباس نامگذاری شود، 
تا هرفردی از آن مسیر عبور می کند، برایش یاد آور خواهر 
خواندگی دوشهر باشد و مسئولین نیز اهتمام بیشتری به اجرای 
تعهدات مشترک داشته باشند.دبیری نژاد در پایان تأکید کرد: 
باید به ســمتی برویم که همکاری رسانه ای دو کشور بالاتر 
برود و به  دنبال پیدا کــردن روزنامه ای محلی برای ایجاد 

تفاهمنامه و روابط دوطرفه باشیم.

gmail.commaryammonsef000 @

 مریم منصف/ دریا

 

ادامه در همین صفحه

مدیرعامل فولاد هرمزگان:

به دنبال تولید محصولات جدید با ارزش افزوده بالاتر هستیم
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روابط عمومی اداره کل  در جاهایی که پوشیده از برگ ها و علف خشک است آتش روشن نکنیم
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :

حجت الاســام   // خبــر  گروه   
در  عبادی زاده  محمد  والمسلمین 
دیدار سردار رادان فرمانده انتظامی 
کشــور که در دفتر امــام جمعه 
بندرعبــاس برگزار شــد، قاچاق 
ســوخت را یکی از دل نگرانی های 

هرمزگان  اســتان  مــردم  اصلی 
دانســت و اظهارداشت: طی چند 
روز اخیر شاهد کشته شدن ۸ نفر 
از مردم هرمزگان در اثر تصادفات 
بودیم  قاچاقچیان سوخت  جاده ای 
دار  را جریحه  استان  قلب مردم  و 

کرد. 
    به گزارش خبرنــگار دریا ؛ امام 
جمعه بندرعباس با بیان این نکته که 
مبارزه با قاچاق سوخت یک موضوع 
چند بعدی است، تشــریح کرد: باید 
تدابیری در سطح ملی و استانی برای 
مقابله با پدیده قاچاق ســوخت در 
استان هرمزگان اندیشیده شود.وی، با 
اشاره به تبعات و آسیب های قاچاق 
ســوخت برای جامعه، عنــوان کرد: 
علاقه مندی کودکان و جوانان به پدیده 
قاچاق ســوخت باعث افزایش آمار 
ترک تحصیل دانش آموزان در مناطق 
فقیر نشین استان هرمزگان شده است 
و از طرفی بازاریان نیز در حمل و نقل 

کالای خود با چالش روبرو هســتند 
که دســتور فراجای کشور و سردار 
جاویــدان فرمانده جدیــد انتظامی 
باشد. گره گشــا  می تواند  هرمزگان 

نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان، 
با اشــاره به لزوم جــذب نیروهای 
استان هرمزگان، تصریح کرد:  داخل 
آشنایی و اشــراف این افراد بومی با 
شرایط استان هرمزگان، عدم نیاز به 
منازل ســازمانی و خدمات نظیر آن 
و وضعیت وخیم اشــتغال در استان 
هرمزگان از جمله دلایلی اســت که 
باید بســتر حضور نیروهای بومی و 
استانی در نیروی انتظامی فراهم شود.

حجت الاسلام والمسلمین عبادی زاده 

ابراز کرد: دســتگاه قضایی و مجلس 
باید در برخی از مسائل مانند کشف 
حجاب اختیارات خود را به پلیس و 
ضابطان قضایی تفویض کنند تا پلیس 
متناســب با وظایف خود وارد میدان 
شود؛ چراکه این مهم فرایند رسیدگی 
به تخلفات را تسهیل می کند و برخی 
چالش هایی که در حال حاضر وجود 
دارد را حــل خواهد کرد.وی مطرح 
کرد: دشمن در حال حاضر با برنامه 
و حساب شده وارد میدان شده است 
به همین جهت تمام ارکان و دستگاه ها 
باید به صورت هوشــمند و هدفمند 
وارد میدان شــوند و اجازه ندهند که 

کار به برخورد پلیس برسد.

نماینده ولی فقیه در هرمزگان: 

قاچاق سوخت یکی از دل نگرانی های اصلی مردم هرمزگان است

چند روز گذشــته باری دیگر شــاهد تصادف مرگبــار خودروی 
نیســان حامل ســوخت قاچاق بودیم که هفت نفر از اعضای یک 
خانواده)بیشترشان کودک بودند( و پسر نوجوانی که راننده نیسان بود 
را به کام مرگ فرستاد و خانواده هایی عزادار شدند. متاسفانه اینگونه 
تصادفات مرگبار در این سال ها در استانی که قطب اقتصاد وتجارت 
کشور است) اما بومیان سهمی از تجارت و اقتصادش ندارند( ، افزایش 
یافته و خانواده های زیادی نیز داغدار شــده اند واز آن طرف تصمیم 
مناســبی در این حوزه اتخاذ نشده است. هفته قبل هم نیمه های شب 
به خودرویی دیگر در جاده بندرعباس میناب تیراندازی شد. مردم از 
ناامنی در جاده های استان بدلیل تردد قاچاقچیان و... گلایه مندند و 
بارها این موضوع را بیان کرده اند ورســانه ها نیز به آن پرداخته اند. 
خودروهایی که اقدام به قاچاق ســوخت، کالا، موادمخدر، مشروبات 
 و... می کنند، باعث ســلب آســایش و امنیت راننــدگان دیگر در 
جاده ها بخصوص حوزه شــرق وغرب استان و جاده های منتهی به 
 ساحل هســتند و بارها حوادث ناگواری را شاهد بودیم و دهها نفر 
جان شــان را در تصادفات و واژگونی و آتش ســوزی خودروها از 
دست داده اند و برخی هم زنده در آتش سوخته اند.سال گذشته رئیس 
کل دادگستری هرمزگان وچند هفته قبل نیز نماینده ولی فقیه در استان 
به این موضوع اشــاره کردند که برخی از نوجوانان درس و مدرســه 
را رها می کنند وبه ســمت قاچاق سوخت می روند. متاسفانه روزبه 
روز شاهد افزایش این پدیده هستیم و تاکنون تدبیری اساسی در این 
حوزه توسط متولیان مربوطه اندیشیده نشده است و سودهای بادآورده 
و از طرفی نبود شغل مناسب در قطب اقتصاد ایران برای بومیان باعث 
شده اســت روز به روز بر تعداد افرادی که برای امرار معاش، قاچاق 
می کنند افزوده می شــود. در شرق استان که هیچ کارخانه و صنعتی 
وجود ندارد ودر غرب اســتان و بندرعباس نیز که غول های صنایع، 
بنادر، گمرکات، معادن و... وجود دارند ، اما از گذشته تاکنون بومیان از 
اشتغال در آنها محروم بوده اند و چندان سهمی نبرده اند ونیروی مورد 
نیازشان از استان های دیگر تامین شده است و جوانان هرمزگانی بیکار 
مانده و مجبور شده اند به سمت مشاغل کاذب بروند. زمانی هم که به 
صنایع اعتراض می شــود چرا نیروی مورد نیازتان را از استان تامین 
نمی کنید، عنوان می کردند که نیروی ماهر در استان تربیت نشده است. 
اداره کل آموزش فنی وحرفه ای اســتان و دانشگاه ها نیز که وظیفه 
تربیت نیروی مورد نیاز بنــگاه های اقتصادی، بنادر، گمرکات و... را 
برعهده دارند، از این موضوع غفلت کرده اند و اداره کل آموزش فنی 
و حرفه ای که حتی در سال های اخیر اقدام به واگذاری کارگاه ها و 
مراکز دولتی به بخش خصوصی کرده است که جوانان کمتر می توانند 
آموزش های رایگان مهارتی را فراگیرند واین روند همچنان ادامه دارد و 
 بارها به این موضوع و انتصاب مدیران غیربومی، غیرمتعهد و متخصص 
پرداخته ایم، اما متاسفانه همچنان این انتصاب ها ادامه دارد و آثارش 
را هم در عدم تربیت نیروی ماهر بومی در استان و رفتن آنها به سمت 
قاچاق و... شاهدیم و نوجوانان و جوانان و خانواده های زیادی قربانی 
این سوء تدبیرها و مدیریت ها هستند و هیچ مسئولی هم خود را در این 
حوزه پاسخگو نمی داند . دستگاه های مختلفی در این حوزه مقصرند 
 که جوانان و نوجوانان به ســمت مشــاغل کاذب و قاچاق می روند. 
دانش آموزان در ســال های اخیر در بســیاری از مناطق حاشیه ای 
و روســتایی با افزایش هزینه های تحصیل، فقدان مدرسه، دوری راه 
و... مجبور به ترک تحصیل شــده اند و بالطبع بخشی از آنها به سمت 
مشــاغل کاذب و قاچاق وسوسه انگیز می روند وبرخی هم از روی 
اجبار و برای تامین معاش و کمک به خانواده های محروم شــان به 
این ســمت می روند. در حال حاضر وضعیت جاده های بین شهری 
و حتی بین روســتایی در مناطق مختلف استان امنیت لازم را ندارند 
و خودروهای نیســان و ســواری بی پلاک با سرعت بالا که توسط 
راننــدگان نوجوان و جوان که برخی حتی گواهینامه هم ندارند، رانده 
می شوند و باعث سلب آسایش ساکنان و رانندگان شده اند وبایستی 
تدبیری اساسی اندیشیده شود وطرح رزاق در هرمزگان نیز اجرا شود 
 و این وضعیت ساماندهی شود و با متخلفان برخورد شود. در صورت

 بی توجهی به این حوزه، روز به روز بر تعداد این افراد افزوده می شود 
و ناامنی جاده ها افزایش می یابد و تبعات و آســیب های اجتماعی، 
فرهنگی و اقتصادی این شیوه کسب درآمد و معیشت افزایش می یابد.

بایستی تدبیری اساسی در این حوزه اندیشید وبا باندهای سازمان یافته 
قاچاق سوخت و... با قاطعیت بیشتری برخورد نمود و کسانی را نیز که 
برای امرار معاش به سمت قاچاق سوخت می روند را برایشان زمینه 
اشتغال فراهم کرد. در صنایع استان از جمله پالایشگاه ها و... که قرار 
است نیرو جذب کنند، مسئولان قضایی، امنیتی، استانداری و... تدبیری 
بیندیشند که بخشی از نیروی انسانی مورد نیازشان از همین افراد بیکار 
و کسانی که بدلیل نداشتن معیشت مناسب به سمت قاچاق رفته اند، 
تامین شود تا بیکار نمانند و شغل مناسبی داشته باشند و بهانه ای برای 
رفتن به سمت مشاغل کاذب و قاچاق سوخت و... نداشته باشند. از آن 
طــرف دانش آموزانی نیز که درس و تحصیل را رها کرده اند را نیز به 
مدرسه برگردانید و موانع تحصیل شان برطرف شود تا از افزایش قاچاق 
سوخت و ناامنی جاده ها توسط دانش آموزان ترک تحصیل کرده کاسته 
 شود واز این دانش آموزان برای قاچاق سوخت سوء استفاده نشود و
 جان خودشــان و دیگران در معرض خطر قــرار نگیرد. نباید تردد

 بی پلاک ها و خودروهای حامل قاچاق ســوخت در جاده ها آزاد 
شــود و حتی در جایگاه های سوخت به آنها سوخت برای ترددشان 
و قاچاق داده نشود. در یک کلام اینکه دستگاه های مختلفی در این 
حوزه مسئولیت دارند و بایستی تدابیر کارشناسانه و آسیب شناسانه 
اتخاذ شود تا از افزایش پدیده شوم قاچاق در استان و آثار مرگبارش 
کاسته شود. حتی با این افرادی که اقدام به قاچاق سوخت می کنند و 
با خانواده های شان بایســتی گفتگو نمود و این پدیده ریشه یابی و 
آسیب شناسی شــود وبه این موضوع چندوجهی نگریسته و بررسی 
شود. نقش صنایع استان نیز که نیروی مورد نیازشان را از سایر استان ها 
تامین می کنند واز بومیان استفاده نمی کنند را نیز در پدیده گسترش 
قاچاق توسط نوجوانان و جوانان نباید نادیده گرفت و همچنین نقش 
 آموزش و پرورش و آموزش فنی و حرفه ای هم نیز در ترک تحصیلی 
دانش آموزان و عدم تربیت نیروی ماهر ومورد نیاز استان نیز بایستی 
مورد واکاوی قرار گیرد که این موضوع با افزایش قاچاق ســوخت 

توسط نوجوانان و جوانان بی ارتباط نیست.
  علی زارعی

خودروهای بی پلاک قاچاقچی کودک کُش

 گروه خبر//  استاندارهرمزگان گفت: امروز فراجا 
در مقابل جنگ های ترکیبی دشمنان ایستادگی 

کرده است. 
   مهدی دوســتی، در آئین تکریم و معارفه فرمانده 
نیروی انتظامی اســتان هرمزگان، با اشــاره به اینکه 
امنیت به عنوان مهترین زیرساخت جامعه مسئولیتش 
بر عهده نیروی انتظامی است، تصریح کرد: ایجاد امنیت 

و احساس آن با تبلیغ و شعار شدنی نیست بلکه باید 
تلاش را در عرصه خدمت و عمل مشــاهده کرد که 
به راستی فراجا توانسته به خوبی امنیت را در جامعه 
ایجاد کند.وی با بیان اینکه تهدیدات علیه جمهوری 
اسلامی در طول حیاتمان همواره وجود داشته است، 
اظهار کرد: حرکت به سمت پیشرفت و قله های ترقی 
همواره با وجود نقشه های دشمنان همراه بوده است 

و هر روز کشورمان را با موضوعات مختلفی مواجه 
می کند.دوستی با اشاره به اینکه امروز فراجا در مقابل 
جنگ های ترکیبی دشــمنان ایستادگی کرده است، 
عنوان کرد: از سردار جعفری تشکر و قدردانی می کنیم 
بابت ادب و اخلاصی که به خرج داد و در ایجاد امنیت 
از هیچ تلاشی فروگذاری نکرد.به گزارش ایسنا، در 
این مراسم از زحمات سردار غلامرضا جعفری تقدیر 

و سرتیپ دوم ســتاد »علی اکبر جاویدان« به سمت 
فرمانده انتظامی استان هرمزگان معرفی خواهد شد.

مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق 
هرمزگان عنوان کرد 

تلفیق بخش خصوصی 
و دولتی فرصتی برای دور زدن تحریم ها

  گروه خبر // مدیر بنادر و دریانوردی شــهید باهنر و 
شرق هرمزگان، عملیات پیشبردی و راهبردی دریامحور 
در توسعه سواحل مکران را از مهم ترین فعالیت های سال 
جاری بنادر شــهید باهنر و شــرق اســتان اعلام کرد. به 
گزارش خبرنگار دریا ، »حمیدرضا محمدحسینی تختی« 
افزود: در نشست شــورای اداری شهرستان بندرعباس به 
ریاست فرماندار بندرعباس که در بندر شهید باهنر برگزار 
شد، بنادر را عامل مهمی در جهت پیشبرد و ترقی اقتصاد 
دریا محور دانست و گفت: فعالیت های دریامحور در این 
سواحل افزایش می یابد.  وی با اشاره به دستاوردهای مهم 
در حوزه دریایی و بندری در ســال گذشــته ادامه داد: با 
توجه به چند منظوره بودن تمامی بنادر شرق استان از نظر 
تجاری و مسافری، این بنادر نقطه عطفی در جهت جذب 
سرمایه گذاران داخلی است.  مدیر بنادر و دریانوردی شهید 
باهنر و شرق هرمزگان افزود: در سال پیش رو با استفاده 
از توان زیرساختی و ظرفیت های عملیاتی بنادر به ویژه در 
بنادر کوچک ســواحل مکران شاهد رشد و ارتقا جایگاه 
در بازارهای کشــورهای حوزه خلیج فارس خواهیم بود. 
محمدحسینی تختی خاطرنشان کرد: تلفیق بخش خصوصی 
و دولتی زمینه ساز توسعه و امتداد همکاری های  دوجانبه 
بوده که می توان در دوران تحریم های ناعادلانه از تهدید به 

فرصت های جدیدی رسید.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان خبرداد
واگذاری ۲۵ هزار هکتار مزرعه میگوی 

پرورشی در هرمزگان
   گروه خبر //  رییس سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان 
با اشاره به اینکه 2۵ هزار هکتار مزرعه میگوی پرورشی 
در اســتان واگذار شــده اســت، گفت: تاکنون 10 هزار 
هکتار از مزارع پرورش میگوی هرمزگان به بهره برداری 
رســیده و 1۵ هزار هکتار آن نیز در حال ســاخت است. 
 عباس مویدی افزود: اســتان هرمزگان مســتعد ۵0 هزار 
هکتار اراضی پرورش میگو با ظرفیت تولید 14 میلیون و 
400 قطعه است.وی بیان کرد: در استان هرمزگان هم اکنون 
24 مرکز تکثیر با ظرفیــت چهار میلیون و 60 قطعه بچه 
میگو به مرحله بهره برداری رســیده و در حال تولید است 
و تولید میگوی استان سالانه بیش از 26 هزار تن است.به 
گزارش ایسنا ؛ رییس سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان، 
فعالیت های شــیلاتی به ویژه پرورش میگو و ماهی را از 
محورهای توســعه و اشتغال ساحل نشینان دانست و بیان 
کرد: امید است با تلاش های در حال انجام شاهد تسهیل و 

ارتقای تولیدات شیلاتی باشیم.

سرمقاله

استاندار هرمزگان:

ایستادگی فراجا مقابل جنگ های ترکیبی دشمنان قابل تقدیر است

پشت پرده سیاست 

  
وزارت امور خارجه دولت بایدن که مدعی است اولویت آن در رسیدگی به موضوع 
هسته ای ایران دیپلماسی است، در مدت اخیر و در وقفه ای که در مذاکرات احیای 
توافق هسته ای در وین ایجاد شده است با در پیش گرفتن رویکردی مداخله جویانه 
در امور داخلی ایران و ادعای حمایت نظامی ایران از روسیه در جنگ اوکراین - 
ادعایی که از سوی تهران و مسکو رد شده است - می گوید برجام فعلا در دستور 
کار آن قرار ندارد. با وجود این، مقامات ایران گفته اند در صورتی که شرکای غربی 
توافق اراده سیاســی لازم را نشان دهند، آماده نهایی کردن توافقی خوب برای لغو 
تحریم ها در مذاکرات وین هستند که در راستای منافع ملی ایران باشد. دولت آمریکا 
در سال 2018 و در دوران دولت دونالد ترامپ با ناقص  تلقی کردن توافق هسته ای 

از آن خارج شد.
ضرورت عزم ملی برای تمرکز زدایی 

قالیباف در جریان ســفر بــه بویین زهرا: از مرکز نمی تــوان کارهای منطقه ای و 
محلی را به نتیجه رســاند . محمدباقر قالیباف در ســفر یک روزه خود به بویین 
 زهرا و در نشســت اداری این شهرستان، با بیان این که از مرکز نمی توان کارهای 
منطقه ای و محلی را به نتیجه رســاند، از عزم بهارستان برای تمرکز زدایی سخن 
 گفت. او همچنین از اجرانشــدن قانون مربوط به ســکونتگاه های غیرقانونی و 
نامه نگاری های بی مورد گلایه و خاطر نشــان کرد که انقلابی بودن به شعار و داد 
و فریاد نیســت بلکه به بازکردن گره از کار مردم اســت. در ادامه بخش های مهم 
اظهارات محمدباقر قالیباف را می خوانید: * همه سعی ما در مجلس این است که از 
امور جاری مردم و موضوعاتی که جنس تصدی گری دارند به سرعت تمرکززدایی 
و به مدیران استانی و شهرستانی واگذار کنیم. * به هیچ عنوان نمی توانیم از مرکز و 
پایتخت، امور این چنینی را پیگیری کنیم. یک استاندار، فرماندار، بخشدار و حتی 
دهیار به عنوان نماینده حاکمیت باید بتواند مشکلات این چنینی را حل کند و نمی شود 
این افراد فقط مشکلات را به مرکز انتقال دهند، بدون این که مهم باشد نتیجه می گیرند 
یا نه. با قوانینی که در مجلس تصویــب کردیم، دیگر نمی پذیریم در نظارت های 
ستادی یا دیدار با وزیران این مشکلات، حل نشده باقی بماند. * امسال در تبصره 
18 قانون بودجه که درباره اشتغال زایی است، با نظر یکپارچه مجلس و نظر مثبت 
رئیس جمهور محترم، مصوب کردیم کل اعتبار مربوط به اشتغال به حساب استان ها 
واریز شود و در اختیار شورای برنامه ریزی استان و شهرستان باشد و هر تخصیصی 
که از ســال 98 در حوزه اشتغال انجام شده و بازگشت تسهیلات پرداخت شده، 
به این حســاب اضافه شود. بیش از 100 هزار میلیارد تومان نقدینگی و اعتبار، 
بدون مسیر برنامه و بودجه، در اختیار استان هاست.* این درد ماست که می گوییم 
کدام قانون. مردم و مدیران شــهری در زحمت اند؛ با این که ما سال گذشته قانون 
را تصویب کردیم که چه کمیسیون ماده ۵ و چه زمین های ملی با قیمت منطقه ای 
به افرادی که آن جا سکونت دارند، واگذار شود. آیا امکانی بهتر از این می شود به 
شهرداری ها داد؟ اما همه به جای اجرای قانون ایستاده ایم و فقط نامه نگاری می کنیم.

ادعاهای آمریکایی درباره پیشرفت برجام
 با وجود برخی فضاســازی های رسانه ها و مســئولان آمریکایی مبنی بر تمایل 
 نداشــتن به ادامه مذاکرات هســته ای و این که این گفت وگوها در دســتور کار 
 کاخ سفید نیست، نشریه معتبر پولیتیکو که در حوزه روابط بین الملل در آمریکا منتشر 
می شود، با بیان ادعاهایی از یک نشست محرمانه در مجلس سنای آمریکا نوشت: 
»در مذاکرات هسته ای )با ایران( پیشرفت حاصل شده است«.وبگاه خبری - تحلیلی 
»پولیتیکو« گزارشــی به نقل از هفت تن از کارکنان کنگره و مقام های آمریکایی 
منتشر کرد و در آن خبر داد که یک جلسه محرمانه با موضوع ایران در کنگره برگزار 
می شود. بنا بر این گزارش، قرار است وندی شرمن قائم مقام وزارت خارجه آمریکا، 
»مورگان مویر« نایب رئیس سازمان اطلاعات ملی، »برایان نیلسون« معاون وزیر 
خزانه داری در امور تروریســم و اطلاعات مالی و »استفان کهلر« رئیس بخش 
استراتژی، سیاست گذاری و برنامه های ستاد مشترک نیروهای مسلح در این جلسه 
حاضر شــوند. مقام های ارشد دولت جو بایدن قرار است روز سه شنبه ساعت 16 
)به وقت محلی واشنگتن( در جلسه محرمانه در کنگره حاضر شوند و سناتورهای 
آمریکایی را از آخرین خبرها درباره ایران مطلع کنند و به ســوالات آن ها پاسخ 
دهند.پولیتیکو همچنین خبر داد که »رابرت مالی« نماینده ویژه آمریکا در امور ایران 
در این جلسه غایب خواهد بود. به گفته این رسانه آمریکایی، »به ما گفته شد که او 
)رابرت مالی( در مرخصی به سر می برد، اما آبرام پالی معاون او در کنار وندی شرمن 
در جلسه حضور می یابد«. میچ مک کانل رهبر اقلیت سناتورهای جمهوری خواه 
آمریکا چند ماه قبل، از دولت جو بایدن خواسته بود که یک جلسه توجیهی برای 
سناتورها با موضوع ایران برگزار کند. رهبر سناتورهای جمهوری خواه در توضیح 
چرایی ضرورت برگزاری این جلســه مدعی شــده بود که »تهدید ایران در دوره 
ریاســت جمهوری جو بایدن، شدیدتر شده است«.پولیتیکو در گزارش خود خبر 
داد که وندی شرمن نفر دوم وزارت خارجه آمریکا از فرصت این نشست توجیهی 
و محرمانه برای مطلع کردن سناتورها از آخرین وضعیت مذاکرات هسته ای با ایران 
استفاده خواهد کرد. همچنین »یک دستیار مجلس سنا وابسته به حزب دموکرات« که 
نخواست نامش منتشر شود، گفته است که »در مذاکرات هسته ای )با ایران( پیشرفت 
حاصل شده است«. این مقام ناشناس آمریکایی، توضیح بیشتری در این باره نداد.بنا 
بر گزارش پولیتیکو، در این نشست همچنین درباره مسائلی از قبیل »تهدیدات کلی 
ایران علیه ایالات متحده و شرکایش در منطقه و به طور خاص اسرائیل و همچنین 
حمایت تهران از تروریسم« صحبت خواهد شد.جلسه توجیهی دولت بایدن برای 
سناتورهای آمریکایی درباره ایران در حالی قرار است برگزار شود که طبق گزارش 
اخیر »وال اســتریت ژورنال«، کشورهای اروپایی با توجه به پیشرفت های برنامه 
هسته ای ایران کاخ سفید را برای احیای دیپلماسی با ایران تحت فشار قرار داده اند. 
بنا بر روایت این روزنامه آمریکایی، کشورهای اروپایی که از پیشرفت های ایران در 
زمینه غنی سازی اورانیوم نگران هستند، دولت بایدن را برای احیای مسیر دیپلماسی 

با ایران با هدف جلوگیری از بحران هسته ای احتمالی تحت فشار قرار داده اند. 

* مجلس در قانون بودجه 1401 مصوب کرد افراد بدون بیمه در ســه دهک 
پایین جامعه که حدود 6 میلیون نفر بودند، بدون دریافت وجه، تحت پوشــش 
بیمه قرار داده شوند و دولت نیز انصافاً تلاش کرد تا پایان خرداد حدود ۵ میلیون 
و 300 هزار نفر تحت پوشش بیمه قرار بگیرند.*انقلابی بودن به شعار و داد و 

فریاد نیست بلکه به بازکردن گره از کار مردم است.
فرمانده ندسا: می توانیم تا ۱۲ مایلی سواحل آمریکا پیش  برویم

سردار دریادار »علیرضا تنگسیری«   فرمانده نیروی دریایی سپاه    اظهار کرد: 
»فرصت های زیادی در دریا وجود دارد، چون دریا سفره بازی است که همگان 
می توانند از آن بهــره برداری کنند. نیروی دریایی به این دلیل نیرویی راهبردی 
اســت که می تواند تا 12 مایلی سواحل آمریکا برود ولی دیگر نیرو ها از چنین 
توانمندی برخوردار نیستند.« وی   بیان کرد: »از لحاظ جغرافیایی با فضا ارتباط 
مستقیم داریم، چون تمامی ارتباطات و هدایت ناوبری در فضا قرار دارد. از سوی 
دیگر به فضا برای استفاده بالگردها، بال ثابت ها و پهپاد ها هم نیاز داریم، همچنین 
از زمین برای دفاع از جزایر و از سطح و زیرسطح نیز استفاده می کنیم. «  / مهر 

تازه های مطبوعات
رسالت - دولت و دولتمردانی بر سر کار آمده اند که ریشه بسیاری از ناکامی ها و 
نقایص در دولت قبل را ناکارآمدی مدیران می دانستند، حالا همان ها بر سر کارند 
و وضع در برخی حوزه های اساسی نه تنها تکانی نخورده بلکه بدتر شده است. 
همچنان در موضع مطالبه ایستاده اند و هیچ متوجه نیستند که امروز باید پاسخ گو 

باشند نه مطالبه گر و حواله دهنده به دولت قبل؛ اصل مسئله این جاست.
 جوان -  این اصلاح طلبان هستند که دشمن خارجی را ر ها کرده و طی چند دهه 
کمر به حذف شــخصیتی و ترور هویتی اصولگرایان بسته اند. این اصلاح طلبان 
هستند که همواره از یادآوری وجود »دشمن خارجی« آزرده خاطر می شوند و 
اعتراض می کنند که چرا برای هر موضوعی سراغ دشمن خارجی می رویم! این 
اصلاح طلبان هستند که مخرج مشترک های زیادی با براندازان می یابند و آخرین 
آن هم سینه زنی مشترک زیر پرچم »زن، زندگی، آزادی« بود، به نحوی که بی راه 

نیست اگر بسیاری از اصلاح طلبان را بازوی این آشوب در داخل بدانیم!
انعکاس

فرارو نوشــت: پرونده شکایت حســن روحانی از رحیم پور ازغدی با توجه به 
روحانی بودن وی برای رسیدگی به دادگاه ویژه روحانیت ارسال شده است. 19 
اردیبهشت، حجت الاسلام والمسلمین حسن روحانی، در نامه ای به قوه قضاییه، 
خواستار پیگیری حقوقی و رسیدگی قضایی   به اتهامات مطرح شده از سوی 
حســن رحیم پور ازغدی علیه وی و همکارانش شــد. بر اساس آخرین خبر، 
پرونده این شــکایت از رحیم پور ازغدی با توجه به روحانی بودن وی، برای 

رسیدگی به دادگاه ویژه روحانیت ارسال شده است.

گروه خبر // معاون بهداشــتی دانشــگاه علوم پزشکی 
هرمزگان گفت: برای اولین بار در ۱۰ سال گذشته شاخص 

مرگ و میر مادر در هرمزگان کاهش یافت. 
   دکتر عبدالجبار ذاکری افزود: در هرمزگان 700 ماما مشغول 
به کار هستند که خدمات باروری سالم را به جامعه و خانواده 
ارائه می کنند.وی عنوان کرد: کودکان و نوزادان یکی از بهترین 
موهبت های الهی هســتند و نقش ماما در تولد نوزاد بســیار 

برجسته است.
   معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان با اشاره به 

اینکه یکی از وظایف ماما تشــویق به فرزند آوری و زندگی 
 بخشــیدن به نوزادان و جامعه اســت، عنوان کرد: بشــریت 
باید ادامه داشته باشــد و این میسر نیست جز ارتباط شما با 
خانواده ها و ترغیب به فرزنــد آوری که یکی از برنامه های 

اساسی کشور است.
   وی با بیان اینکه ماماها ســرمایه حیاتی کشــور هستند و 
 ما قدر دان زحماتشــان هستیم، اظهار کرد: برای اولین بار در 
 10 ســال گذشته شــاخص مرگ و میر مادر در هرمزگان با 
کاهش همراه بوده و این در صورتی هست که ما شاهد افزایش 

 شــاخص مرگ و میر کشوری هســتیم و این چیزی نیست 
 مگر به همت ماماها که با گذشــتن از خــود جانی را احیاء 

می کنند. 
   ذاکــری اضافه کرد: تاکنون بیــش از 2 هزار میلیارد تومان 
به این بخش پرداخت شــده که هم برای مادران و فرزندان و 
هم برای جنین نابارور اختصاص داده شــده در بخش بستری 
90، در بخش ســرپایی 70 درصــد پرداخت می کنیم، که با 
حداقل هزینه بتوانیم کمکی برای زوجین نابارور باشــیم. به 
گزارش ایسنا ؛ وی در پایان گفت: تاکنون بیش از ۵ هزار زوج 
 نابارور و در استان شناسایی شده که در سه سطح  مورد درمان 
 قرار می گیرند ،ســطح یک در مراکز بهداشــتی، ســطح دو 
 در شهرســتان های لنگه و میناب و ســطح 3 به بیمارستان 

پیامبر اعظم )ص( اگر نیاز به درمان فوق تخصصی باشد.

معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان:

شاخص مرگ و میر مادر در هرمزگان کاهش یافت

خبر



3خبری
پنجشنبه 28 اردیبهشت 1402

27 شوال 1444

سال بیست و دوم شماره 4163

جوانان اهل سنت به میهمانی امام رئوف رفتند
   قرارگاه مدینه منوره پیشرو 

در اجرای برنامه های وحدت آفرین 
  گروه خبر // با همت قرارگاه مدینه منوره نیروی زمینی سپاه، 
دهها جوان اهل سنت ساکن جزایر هرمزگان به میهمانی امام رئوف 
مشرف شدند.  شهرام اسکندری معاون هماهنگ کننده قرارگاه مدینه 
منوره نیروی زمینی ســپاه با اشاره برگزاری ویژه برنامه فرهنگی 
در مشــهد مقدس برای جمعی از جوانان اهل سنت جزایر هنگام 
و لارک و قشم، عنوان داشت: در این برنامه فرهنگی که در راستای 
تقریب و تقویت برادری میان شــیعه و ســنی صورت می گیرد، 
 جوانان ضمن زیارت بارگاه آقا علی ابن الموســی الرضا، در ویژه 
برنامه های فرهنگی نیز حضور می یابند.وی عنوان داشت: نیروی 
زمینی، مردم را به عنوان یکی از شاخصه های توان دفاعی خویش 
می داند و در برنامه های خود نیز همواره بر مردم پایه بودن تأکید 
دارد و لذا قرارگاه مدینه منوره در کنار ایفای مسؤولیت های متنوع 
خویش در حوزه دفاعی و امنیتی بر اجرای برنامه های فرهنگی و 
وحدت بخش نیز در مناطق تحت پوشش خود اهتمام داشته است.به 
گزارش فارس ، سرهنگ اسکندری خاطرنشان کرد: مشی ما مشی 
رهبری معظم انقلاب اسلامی و فرمانده کل قوا است و ایشان همواره 
 بر وحدت میان اقشــار مختلف مردم در راســتای خنثی ساختن 
توطئه های دشمنان تأکید دارد و این حرکت در نیروی زمینی سپاه 
و در قرارگاه مدینه منوره با تدابیر فرماندهان به طور جدی پیگیری 
می شود و نگاه ما به موضوع وحدت و نقش مردم در امنیت و اقتدار 

ایران اسلامی نگاهی راهبردی است.
مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی پارسیان :

 یکهزار شغل در منطقه ویژه پارسیان ایجاد شد
  گروه خبر //  مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی پارسیان با بیان اینکه 
طی یک سال گذشته حدود یکهزار و 100 شغل در این منطقه ایجاد 
شده است، گفت: هدف گذاری امسال ایجاد یکهزار و ۵00 شغل جدید 
است. علی اصغر علامه اظهار کرد: 2 سالِ گذشته برای راه اندازی منطقه 
ویژه پارســیان در استان هرمزگان به اندازه 14 سال سرمایه گذاری و 
عملیات زیرساختی انجام شده است.وی تصریح کرد: در این 2 سال، 
40 طرح عمرانی در حوزه زیرســاخت ها اجرا کردیم که این طرح ها 
افتتاح شده و برخی هم امسال به بهره برداری می رسد.مدیرعامل منطقه 
ویژه پارسیان بیان کرد: در حوزه صادرات و واردات نیز در این 2 سال 
تامین مالی خوبی برای بندر شــد و سه پست اسکله به بهره برداری 
رسید و اکنون کشتی های 70 هزار تنُ در این اسکله پهلو می گیرند.به 
گزارش ایرنا ؛ وی با بیان اینکه سال گذشته حدود یک و نیم میلیون 
تن صادرات و ۵00 هزار تن واردات داشتیم، گفت: اسکله چهارم هم 
امسال افتتاح خواهد شد که ظرفیت بسیار خوبی برای صادرکنندگان و 

واردکنندگان در حوزه معدنی، پتروشیمی و شیمیایی خواهد بود.

روابط عمومی  شیلات هرمزگان 
بیایید طراوت و شادابي

 را با مصرف آبزیان به روحمان هدیه دهیم

  
آگهي مزايده )نوبت اول ( 

به موجب درخواست اجراي حكم به شماره 585134 *1401 و شماره 
دادنامــه مربوطــه 140140390000724117 محكوم عليه آقاي حبيب 
اسلامي فرزند غلام محكوم است به پرداخت مبلغ بيست ميليون ریال 
وفق نرخ تورم جاری و نيز پرداخت تعداد چهارده قطعه سكه تمام بهار 
آزادي به عنوان اصل ونيز پرداخت مبلغ پانصد و نود و هشت هزار ریال 
به عنوان هزینه اوراق و تعرفه خدمات و نيز هزینه دادرسي وفق تعرفه 

قانونی مربوطه در حق محكوم له مهناز دهقاني فورخورجي فرزند علی گردیده است در همين راستا 
ششدانگ یک باب منزل مسكوني واقع در محله شميليها بخش یک بندرعباس محدود است شمالا درب 
و دیواریست به خيابان جدید الاحداث شرقا دیواریست بكوچه جنوبا درب و دیواریست به کوچه غربا 
دیوار مسكوني متصرفي مجاور توقيف و ارزیابی گردید که اعياني منزل مسكونی از طریق مزایده کتبي 

با شرایط ذیل به فروش می رساند :
موضوع مزایده :یک باب منزل مسكوني ویلائي وقدیمي به نشاني بندر عباس محله شميلي که در زمان 
بازدید به صورت تخليه مشاهده شد. اعياني بصورت ساختمانی با اسكلت مصالح بنایي و شامل یک 
 اتاق و ســرویس ها ودرب ورودي از نوع فلزي وبا نماي سيماني ميباشد همچنين فاقد سند رسمي 
مي باشــد تمام محدوده منزل مسكوني مورد اشــاره در پلاک 2765 اصلي ملكي دولت است یعني 
اعيان منزل متعلق به حبيب اسلامي اما عرصه در مالكيت دولت مي باشد با بررسي به عمل آمده منزل 
مسكوني مورد کارشناسي فاقد سند مالكيت رسمی می باشد و توسط وي تصرف شده است اما داراي 
انشعاب برق و اشتراک برق 24975619 به نام مهناز دهقاني مي باشد و تمام محدوده منزل مسكوني 
فوق در پلاک 2765 اصلي ملكي دولت است یعني اعيان منزل متعلق به حبيب اسلامي اما عرصه آن 

در مالكيت دولت می باشد.
نظریه کارشناسي

با در نظر گرفتن کيفيت و قدمت و نوع مصالح مصرفي ارزش اعياني موجود به مبلغ 950/000/000 ریال 
معادل نودوپنج ميليون تومان اعلام می گردد.

 شرایط مزایده : - فروش نقدي است و حداکثر پرداخت بهاء یک ماه مي باشد . 
- کليه هزینه هاي مربوط به معامله و هزینه هاي  انجام مزایده به عهده خریدار است. 

- پيشنهاد دهندگان باید قبل از انجام مزایده با هماهنگي اجراي احكام ده درصد مبلغ ارزیابي شده 
را به صورت نقدي بحساب شماره IR 220100004062012907685962 به نام تمرکز وجوه 
سپرده دادگستري  پرداخت وفيش مربوطه را به دفتر  اجرای احكام حقوقی بندرعباس شعبه سوم 

تحویل نمایند . - اجرای احكام در قبول یا رد پيشنهادات مختار است . 
- مزایده در ساعت روز چهارشــنبه مورخ 1402/03/17 ساعت9:00 به صورت حضوري در 
محل دفتر  شعبه سوم اجرای احكام حقوقی بندرعباس به عمل می آید و برنده شخصی است 
که بالاترین قيمت را پيشنهاد نماید . - در صورتيكه برنده تا یک ماه از جلسه مزایده و با انقضای 
مهلت از پرداخت بهای مورد مزایده خودداری نماید مسئول کسر احتمالی قيمت و خساراتی که 
از تجدید مزایده حاصل شود خواهد بود که بدواً از سپرده او استيفاء می شود و سپرده تا تعيين 

کسر قيمت و خسارات وارده مسترد نخواهد شد .
- متقاضيان شرکت در مزایده برای کسب اطلاعات بيشتر می توانند به دفترشعبه سوم اجرای 

احكام حقوقی بندرعباس مراجعه نمایند .

میثم سالاری  
 دفترشعبه سوم اجرای احکام مدنی دادگستری بندرعباس  
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آگهي حصروراثت
احتراماً به استحضار می رساند خواهان فریبا فيوضی فرزند باقر با هویت 
کامل به این شــورا مراجعه نموده واشعار داشتند شادروان فاطمه فيوضی 
فرزند علمدار به تاریخ 1382/7/15 رحمت ایزدی پيوسته و وراث وی در 

زمان فوت عبارتند از : 
1- بهمن احمدی فرزند غلامحســين متولد 1364/8/23 به ش.ش 415 
فرزند مرحوم .2- اعظم احمدی فرزند غلامحسين متولد 1358/9/26 به 
ش.ش 359 فرزند مرحوم .3- عبدالله احمدی فرزند غلامحســين متولد 

1360/9/18 به ش.ش 456 فرزند مرحوم .
4- بهرام احمدی فرزند غلامحسين متولد 1362/10/28 به ش.ش 433 فرزند مرحوم .

5- ناصرافشاری فرزند غلامعباس متولد 1343/11/2 به ش.ش 325 فرزند مرحوم . 
 ودیگر وارثی ندارد.لطفا ضمن درج در روزنامه نتيجه را به این شورا ارسال فرمایيد .

حامد کامران- شورای حل اختلاف شعبه سوم شهر دشتی

گواهي حصر وراثت
آقای یونس عنبری فرزند عبداله دارای شماره ملی 4700095571 به شرح 
دادخواست به -کلاسه از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده 
و چنين توضيح داده که شــادروان عبداله عنبری فرزند یوسف به شماره 
ملی 4709770123 در تاریخ1402/01/27 در اقامتگاه دائمی خود بدرود 

زندگی گفته ورثه حين الفوت آن مرحوم منحصر است به:
1- حصه ابراهيميان فرزند علی به شماره ملی 4709771741 نسبت همسر متوفی.
2 - یوسف عنبری فرزند عبداله به شماره ملی 4700069643 نسبت پسر متوفی .

3- یونس عنبری فرزند عبداله به شماره ملی 4700095571 نسبت پسر متوفی. 
4- محمد عنبری فرزند عبداله به شماره ملی 4700151234 نسبت پسر متوفی.
 5-  مریم عنبری فرزند حسن به شماره ملی 4709758905 نسبت مادر متوفی.
اسامی وراث به این شورا اعلام گردیده و غير از افراد فوق وارث دیگری ندارد.

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هر کسی اعتراضی 
دارد و یا وصيتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف یک ماه به این شورا تقدیم دارد والا 

گواهی صادر خواهد شد.
محمود مصلح  - شورای حل اختلاف کوشکنار شهرستان پارسیان

آگهي حصروراثت
احتراماً به استحضار می رساند خواهان جاسم درویشان فرزند عبدالرحمان 
با هویت کامل به این شــورا مراجعه نموده واشعار داشتند شادروان حواء 
مهری فرزند عبدالخالق به تاریخ 1386 رحمت ایزدی پيوسته و وراث وی 

در زمان فوت عبارتند از : 
1- احد درویشان فرزند عبدالرحمان دارای شناسنامه 6 متولد 1333/1/25 .

2-  محمــد درویشــان فرزند عبدالرحمــان دارای شناســنامه 3 متولد 
. 1329/1/16

3- جاسم درویشان فرزند عبدالرحمان دارای شناسنامه 445 متولد 1344/11/4 . 
4- عبدالله درویشان فرزند عبدالرحمان دارای شناسنامه 5 متولد 1333/1/25 فرزندان پسر )متوفی(.

5- موزه درویشان فرزند عبدالرحمان دارای شناسنامه 406 متولد 1338/3/1 .
6- فاطمه درویشان فرزند عبدالرحمان دارای شناسنامه 1 متولد 1341/1/3 .

7- عایشه درویشان فرزند عبدالرحمان دارای شناسنامه 375 متولد 1325/7/1فرزندان )دختر متوفی( .
دارائی نامبرده در هنگام فوت بيشتر از پانصد ميليون ریال بوده است.ولا غير...  

لطفا ضمن درج در روزنامه نتيجه را به این شورا ارسال فرمایيد .

محمدعباسیان- شورای حل اختلاف شعبه اول شهر دشتی
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 گروه گزارش // تصادفات مرگ بار در جاده های 
شــرق هرمزگان پایانی نــدارد و همچنان در 
جاده های ناایمن این منطقه از استان خانواده های 

زیادی داغدار می شوند.
   نیســان های شاغل در قاچاق سوخت و احشام 
بــه قدری بی مهابــا و از مقابــل در این جاده ها 
می تازنــد که مردم محلی به آنان اســم بمب های 
متحــرک داده انــد. تصادفات مرگبار در شــرق 
اســتان هرمزگان از سالهای گذشته تا کنون گوی 
ســبقت را در آمار مرگ و میر جاده ای نسبت به 
ســایر نقاط هرمزگان ربوده و این موضوع به یک  
معضل اجتماعی بزرگ در حال تبدیل شدن است، 
معضلی که متهم ردیــف اول آن وجود جاده های 
غیر استاندارد و ناایمنی است که با بی رحمی تمام 
داغ بر دل خانواده ها می گذارد و لباس مشــکی 
و عزا را بر تن خانواده های قربانیان می پوشــاند. 
 تــراژدی پرتکــرار و پر غم و انــدوه  تصادفات 
جاده ای کــه دومین عامل مرگ و میر کشــور 
محسوب می شود، باعث شــده تا در مدت زمان 
 یک سال گذشته در شرق استان هرمزگان  بیشترین 
فوتی های تصادفات جاده ای را به خود اختصاص 
 دهد.از طرفی جولان نیســانهای سوخت بر، در 
نا امنی جاده های  شرق هرمزگان نقش ایجاد کرده 
است که می توان گفت ، بیشترین عامل تصادفات 
را در حال حاضر این خودروها بی رحم به وجود 
 می آورنــد و خانواده های زیادی را به ســوگ 
می نشانند. هنوز مردم شرق استان هرمزگان ، در 
ســالهای گذشته مرگ ۵ معلم را بر اثر تصادف با 
خودروهای سوخت بر فراموش نکرده اند، که این 
تراژدی تصادفات همچنان در این جاده ها  قربانی 

زیادی را در در حال گرفتن است.

  جاده های کم عرض و نا ایمن بلای جان مردم 
در شرق هرمزگان

  شرق اســتان هرمزگان یکی از مناطق وسیع در 
اســتان و کشور اســت که با توجه به قرار گرفتن 
در مســیر توسعه ســواحل مکران عبور و مرور 
زیادی انجام می شــود. در شهرستانهای میناب، 
سیریک،  جاسک و بشاگرد که در مسیر سواحل 
مکران قــرار گرفته اند در آینده دور با توســعه 
بیشترمنطقه  جاده های پر رفت وآمد تری خواهند 
 داشت که باید برای جلوگیری از وقوع این حوادث 
 چاره اندیشی شود.  در یک سال اخیر در این شهرستانها 
حوادث تلخ و ناگواری به وقوع پیوســته اســت 
 که خانواده هــای زیادی را داغدار کرده اســت. 
جاده هــای نا ایمن و کم عرض در این مناطق که 
می توان نگاه بیشــتری برای اصلاح و تعریض و 
بهسازی آنها کرد، پس از سالها هنوز در وعده های 
مسئولان رها شده اند تا شــاهد پر پر شده جان 
مردمی باشند که در حوادث  جاده ای اتفاق افتاده 

است. 
 جولان ســوخت بران جاده هــا را برای مردم 

نا امن کرده است
  در یک ســال اخیر بیشــتر حوادث جاده ای که 
در حوزه شــرق هرمزگان به وقوع پیوسته است، 
ســوخت بران نقش اصلی آنها را داشــته اند که 
تصادفــات منجر به فوت زیــادی را پدید آورده 
اســت. در این تصادفات بسیاری از شهروندان  و 
 مســافرانی که در جاده هــا در حال عبور ومرور 
بوده اند در برخورد با نیســانهای ســوخت بر یا 
در آتش ســوخته اند ویا به وسیله ای برای مرگ 

دیگران تبدیل شده اند. 
   جولان ســوخت بران در این جاده ها که آزادانه 

در حال انجام اســت را باید چاره اندیشی کرد تا 
بتوان از این آمار تصادفات مرگ بار در جاده های 
شرق جلوگیری کرد.مهدی نیکبخت رئیس پلیس 
هرمزگان اظهار داشت: نبود جاده های استاندارد 
و ایمن در هرمزگان و شــرق اســتان سبب بروز 
حوادث ناگوار می شود. وی افزود: جاده های شرق 
استان هرمزگان به علت جولان سوخت برها نا امن 
شده است که  برخی از این حوادث منجر به فوت 
است.نیکبخت با اشاره به وقوع حادثه در روزهای 
گذشــته بیان کرد: در این حادثه که باز هم نقش 
نیسانهای سوخت بر پر رنگ بود، 8 نفر جان باختند 

که برخی از آنها نیز کودک هستند.
  اقدام موثر و پیشــگیرانه بــرای برخورد با 

قاچاق سوخت در جاده ها وجود ندارد
  متاسفانه طی سالهای گذشــته  اقدام پیشگیرانه 
موثری برای کنترل تردد خودروهای حامل قاچاق 
سوخت در جاده های شــرق هرمزگان بدرستی 
 انجام نشده اســت و جولان این سوخت بران  در
جاده ها بــر تعداد حوادث ناگوار افزوده اســت.
قاچاق فرآورده های نفتی پدیده ای است که مسائل 
 متعــددی را با خود به همــراه دارد؛ به طوری که 
بی شک شناســایی این پدیده، به شکل میدانی و 
مواجهه واقعی و طبیعی با آن، ابعاد و ســویه های 
ناپیدای دیگری را آشــکار می کند.طی چند سال 
گذشته، مردم شهرستان میناب در استان هرمزگان 
پدیده قاچاق سوخت را تجربه کرده اند، و به  صورت 
مســتمر از طریق مراجع مربوطه مردم خواســتار 
برخورد جدی با خودروهای حامل قاچاق سوخت 
بوده اند که متاســفانه در شورای تامین شهرستان 
اقدام عاجلی در این رابطه صورت نپذیرفته است، 
هرچند توقیف برخی از خودروها حامل سوخت 

از سوی نیروهای انتظامی منطقه نتوانسته است برای 
کاهش این حوادث بازدارنده باشــد.در برخی از 
مواقع  تردد بی مهابای خودروهای حامل سوخت 
قاچاق وضعیتی را به وجود می آورد که هر لحظه 
 امــکان تصادفی خونبار وجــود دارد،  که حادثه 
شب های گذشــته  در محور سیریک به  میناب 
بیانگر این موضوع است که سبب وقوع حادثه تلخ 

دیگری برای مردم میناب شد.
   ورود مجلس به معضل قاچاق سوخت/ نحوه 

اجرای تکالیف قانونی، چالش برانگیز است
  آنچــه را که بــا رخ داد این حــوادث می توان 
بیان کرد این اســت که آیا مســئولان جولان بی 
سابقه ماشــین های قاچاق سوخت را در جاده ها 
 مشاهده نمی کنند؟ مردم شرق استان هرمزگان باید 
تا کی شاهد کشته شــدن یا تصادف همشهریان و 
خانواده های خود باشند.عدم رونق کسب و کار در 
منطقه با وجود مشکلات اقتصادی سبب شده است 
تا جوانان این منطقه به سوی شغل کاذب و پرخطر 
قاچاق سوخت گرایش پیدا کنند ، که این موضوع 
سبب ناامنی ترافیکی، تجمل گرایی و رفاه طلبی، 
شــکاف درآمدی، تضعیف فرهنگ کار و تلاش، 
 فساد مالی و کلاهبرداری، قانون گریزی و کاهش 

آســیب های اجتماعی را به دنبال خواهد داشت و 
تصاویری روشن از پیامدهای پدیده قاچاق سوخت 
ارائه کند.نماینده مجلس شورای اسلامی شرق استان 
که در تبلیغات انتخاباتی اش خود را حامی حقوق 
مردم و پیگیر مشکلات مردم معرفی می کرد اکنون 
بــرای جلوگیری از این رخــداد های تلخ  پیگیر 
مشکلات مردم باشد تا کارنامه ای روشن را در این 
خصوص  از خود بر جا بگذارد. مردم این منطقه از 
مسئولان انتظار دارند تا فکری به حال این وضعیت 
کنند و اســتاندار جدید هرمزگان به این مسأله به 
عنوان یکی از مطالبات جدی مردم بنگرند و فکری 
به حال آن کنند تا دیگر شــاهد داغدار شدن هیچ  
خانواده ای در جاده های نا ایمن شــرق هرمزگان 

نباشند.
  واکنش گسترده مردم در فضای مجازی

  بســیاری از فعالان فضای مجازی در هرمزگان 
نیز نســبت به مخاطــرات قاچــاق و اوضاعی 
 که قاچاق ســوخت و احشــام و مــواد مخدر بر 
 جاده های هرمزگان حاکم کرده انتقاد داشته و خواستار 
چاره اندیشی اساســی برای این منظور شده اند. 
موضوعی که نباید با فراموش شــدن رخداد اخیر، 
در ذهن جامعه نیز به فراموشی سپرده شود./ فارس 

تراژدی پرتکرار تصادفات مرگبار در شرق هرمزگان

گروه خبر // رئیس کمیسیون قضایی و حقوقی مجلس گفت: 
بیشــترین هزینه ای که بخش مسکن سازی دارد بخش زمین 

است که با حل این موضوع قیمت خانه پایین می آید.
   مرحوم رستم قاسمی وزیر سابق راه و شهرسازی از برنامه دولت 
برای ساخت واحد های مسکونی یک طبقه ویلایی در قالب برنامه 
نهضت ملی مسکن سخن به میان آورده بود.وی با تاکید بر ساخت 
واحد های مسکونی ویلایی در نهضت ملی مسکن اظهار کرده بود: در 
شهر هایی که مشکل زمین وجود ندارد نباید به سمت بلندمرتبه سازی 
برویم. به عنوان نمونه در بم چون مشکل زمین نداشتیم به متقاضیان 
200 متر زمین دادیم.حجت الاسلام والمسلمین موسی غضنفرآبادی 
نماینده مردم بم، ریگان، فهرج و نرماشیر در مجلس شورای اسلامی 

درباره میزان موثر بودن طرح ســاخت خانه های ویلایی یک طبقه 
و توسعه افقی شهر ها برای حل مشکل مسکن گفت: در هر جایی 
که امکان پذیر باشــد باید ساخت خانه های یک طبقه و ویلایی در 
دســتورکار قرار بگیرد. طرح خانه های ویلایی اقدامی بسیار مفید، 
موثر، خوب، سازنده و انسانی است و ما هم در حوزه انتخابیه خود 
پیگیر همین موضوع هســتیم و این طرح در حوزه انتخابیه بنده در 
حال اجرا اســت.رئیس کمیســیون قضایی و حقوقی مجلس بیان 
کرد: اقدام دولت برای ســاخت خانه های یک طبقه و ویلایی مورد 
حمایت ما در مجلس است و تمام اقدامات لازم را برای اجرای آن 
انجام خواهیم داد.وی اظهار کرد: اگر ســاخت مسکن به خود مردم 
واگذار شود باعث می شود که سرعت ساخت بالا برود و ادامه فرآیند 

ساخت و ساز را پیگیری کنند لذا به این نحو بسیاری از مشکلات 
 مردم که خانه دار نیســتند برطرف می شــود.غضنفرآبادی افزود: 
خانه سازی یک طبقه توسط مردم و اعطای زمین رایگان از طرف 
دولت هم در پیگیری و هم در سرعت کار تاثیر بسزایی دارد علاوه 
بر این تجربه نشان داده که وقتی کاری را به مردم واگذار می کنیم هم 
هزینه ها و هم پیگیری ها کاهش می یابد. رئیس کمیسیون قضایی و 
حقوقی مجلس بیان کرد: ساخت خانه های یک طبقه به میزان خیلی 
زیادی با فرهنگ ایرانی اســلامی ما تطابق دارد. ما در چندین دهه 
گذشته در کشورمان نقیصه ای که در ساخت و ساز ها داشتیم این بوده 
که به ســمت متراکم سازی پیش رفتیم به عنوان مثال شهر پردیس 
 یک ساخت و ساز وحشتناک است.وی اظهار کرد: ما باید از شیوه 

متراکم ســازی مسکن خارج شویم و با توجه به اینکه زمین زیادی 
هم در اختیار داریم قطعاً می توانیم این طرح را به نتیجه برسانیم. وقتی 
تا این میزان زمین در اختیار داریم چرا باید اصرار به متراکم سازی و 
ساخت خانه های آپارتمانی داشته باشیم.نماینده مردم بم، ریگان، فهرج 
و نرماشــیر در مجلس گفت: خانه های ویلایی هم آرامش بیشتری 
دارد هم با فرهنگ اســلامی غنی ما سازگار است. متراکم فروشان 
به زودی در برابر اجرای این قانون تســلیم خواهند شد البته سودی 
که در متراکم فروشی وجود دارد در ساخت خانه های ویلایی وجود 
ندارد و به همین دلیل است که برخی از این متراکم فروشان در برابر 
اجرای این قانون مقاومت می کنند.به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان؛ 
غضنفرآبادی اظهار کرد: بیشترین هزینه ای که بخش مسکن سازی 
دارد بخش زمین است و اگر این موضوع حل شود ارزش زمین  کم کم 
کاهش می یابد لذا این نوع خانه سازی هم یک نوع تسهیلگری است 

و هم باعث می شود که قیمت خانه پایین بیاید.

عرضه زمین رایگان و ساخت خانه های یک طبقه، قیمت مسکن را می شکند 

خبر



امام رضا )ع( : سکوت ، وسیله ای برای جلب محبت دیگران و راهنمای خوبیها است
) روضه بحار ج 2 ص 335(

ثواب انتشار حدیث روز تقدیم به : 
بنیانگذار روزنامه دریا

زنده یاد حاج ایوب دبیری نژاد

پنجشنبه 28 اردیبهشت 1402
27 شوال 1444
سال بیست و دوم شماره 4163

روزنامه منطقه جنوب کشور

آئین نامه اخلاق حرفه ای روزنامه دریا
روزنامه نگار موظف است ضمن دفاع از آزادی خبر و تفسیر و 
انتقاد، اسرار حرفه ای خود را حفظ کند و از افشای اطلاعات و 
اخباری که به صورت محرمانه به دست می آورد به جز مواردی 

که با حکم دادگاه مشخص می شود، خودداری کند.

نمايندگي استانها:
جنوب سیستان و  بلوچستان  شهریار سروش 09158453646         
کرمان  آرزو توکلی چترودی            034-91019101     
کهگیلویه و بویراحمد  علیزاده             09173413270  
یزد       علیرضا حائری زاده             09334053156          
فارس عزیزاله قهرمانی                     09171140997   
خوزستان  حسن سیلاوی                 09362706723
بوشهر      مهران سلطانی نژاد           09211487009

سرویس شهرستانها : الناز مطهری نژاد
سرویس جنوب کشور: امین زارعی

سرویس اجتماعی و حوادث: علی زارعی

روزنامه  سیاسی ، اجتماعی ، فرهنگی ، ورزشی  
گستره توزیع : منطقه جنوب کشور

مدیر مسئول و صاحب امتیاز : یعقوب دبیری نژاد 

 بوشهر، خوزستان، سیستان و بلوچستان، 
فارس،کرمان،کهگیلویه و بویر احمد، هرمزگان، یزد

تلفن : 32243734-32246384 -32222793 
 32222635    نمابر:32246600

دفتر : بندرعباس - بلوار امام خمینی )ره( -  سه راه دلگشا 
برج نیلوفر - ورودی غربی-طبقه پنجم - واحد 23

daryanews_bnd@yahoo.com : پست الکترونیکی

چاپ مهدوی کرمان تلفن: 32134838 - 034

سردبیر : سمیه هاشمی پور 
دارای ضریب کیفی 45 و رتبه ششم

 در میان روزنامه های منطقه ای کشور

daryanews.official : اینستاگرام

آگهی فراخوان مناقصه عمومی  یک مرحله ای 
شهرداری جناح در نظر دارد به موجب موافقتنامه به شماره های مندرج در جدول ذیل وسهمیه قیر رایگان از سوی سازمان 
شــهرداریها و وزارت راه و شهرسازی نسبت به اجرای پروژه ها مطابق جدول ذیل از طریق مناقصه عمومی یک مرحله ای 
  www.setadiran.ir همزمان با ارزیابی کیفی مناقصه گران از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس

اقدام نماید. 
مهلت دریافت اسناد از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( : از تاریخ 1402/2/20 لغایت تاریخ  1402/2/28 

ساعت 19 . 
آخرین مهلت ارسال و بارگزاری اسناد در سامانه تدارکات الکترونیکی دولت)ستاد( :  تاریخ   1402/3/9 ساعت 19 .

بازگشایی پیشنهادات : تاریخ 1402/3/10 ساعت 8 صبح .

روابط عمومی شهرداری جناح

نوبت دوم

سایر شرایط:
1- مبلغ تضمین شرکت در مناقصه به یکی از صورتهای واریز نقدی به شماره حساب 214855932 نزد بانک کشاورزی بنام 

سپرده شهرداری جناح یا ضمانت نامه بانکی معتبر قابل قبول می باشد.
2- برندگان اول، دوم و ســوم مناقصه هرگاه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده آن ها به ترتیب به نفع شهرداری ضبط 

خواهد شد. 
3 - شهرداری جناح در رد یا قبول کلیه پیشنهادات مختار است.

 4- به پیشنهادات مبهم ، مشروط ، بدون سپرده و ناقص ترتیب اثر داده نخواهد شد.
5- سایر اطلاعات و جزئیات مربوطه در اسناد مناقصه ذکرگردیده است.

عنوان پروژه
عملیات اجرایی مشتمل برکف سازی با بتن با مقاومت فشاری 

16 مگاپاسکال و ضخامت حداقل 10 سانتیمتر جهت ساماندهی 
بستر مسیل رودخانه پلی شهر جناح

شماره  فراخوان مناقصه در سامانه ستاد :
2002092396000003
عملیات اجرایی مشتمل بر جداره سازی و کنگره سازی در بافت 

تاریخی خیابان پلی شهر جناح
شماره  فراخوان مناقصه در سامانه ستاد :

2002092396000004

اجرای قیر پاشی و آسفالت توپکا به ضخامت 4 سانتیمتر جهت 
محلات هدف بازآفرینی)تامین قیر به عهده شهرداری جناح(

 شماره  فراخوان مناقصه در سامانه ستاد :
2002092396000005

اجرای قیرپاشی و آسفالت توپکا به ضخامت 5 سانتیمتر جهت             
معابر شهر)تامین قیر به عهده شهرداری جناح(

شماره  فراخوان مناقصه در سامانه ستاد :
2002092396000006

مبلغ تضمین  شرکت                        
در مناقصه ) ریال (

500.000.000

250.000.000

629.500.000

1.710.150.000

مقدارکار
)متر مربع(

      8.000
    متر مربع

     3.649
 متر مربع

 10.000
 متر مربع

 22.400
 متر مربع

مدت انجام 
کار

4 ماه

4 ماه

یک ماه

یک ماه

رشتـه و رتبه
رشته:راه و باند 

و ابنیه
رتبه : حداقل 5

رشته:راه و باند 
و ابنیه

رتبه : حداقل 5

رشته:راه و باند 
و ابنیه

رتبه : حداقل 5

رشته:راه و باند 
و ابنیه

رتبه : حداقل 5

شماره طرح

711ح1502001

001ح1704011

-

-

برآورد مالی
)میلیون ریال(

10.000

5.000

12.590

34.203

ناصرخســرو  خیابــان 
) تهران( بــا خیابان امام 
خمینی) ره( ) بندرعباس( 

چه فرقی می کند؟
 از مهرماه ســال گذشــته 
و باشــروع فصــل پاییز و 
شیوع بیماری های فصلی ، 
بحرانی تازه در زمینه دارو ، در شهرســتان بندرعباس 
 شــکل گرفت ،بطوری که شــهروندان برای دریافت 
یک شربت سرماخوردگی می بایست به داروخانه های 
کل شهر مراجعه و در نهایت دست از پا درازتر، به خانه 
برگردند .در پاییز ســال گذشته،  بقدری با کمبود اقلام 
دارویی، خصوصا آنتی بیوتیک مواجه شدند که صدای 
اکثر شــهروندان در آمده و خواستار پیگیری مسئولین 
مربوطه شدند ولی راه بجایی نبرد .آنچه که مسلم بود و 
از رسانه منعکس شد،احتکار قابل توجهی آنتی بیوتیک 
توسط بعضی از عوامل داروساز و نیز دپوی چندین تن 
از این مواد در گمرک شهید رجایی بود که عملا برخورد 
خاصی با مسببان این وضع نشد.با شروع سال جدید نیز 
با کمبود شدید شیرخشــک مواجه هستیم ،بطوری که 
شهروندان جهت تامین شیرخشک مورد نیاز ،دست به 

دامان داروخانه های استان های همجوار شده اند. 
سوال: مســئولین و متولیان امور دارویی ، آیا از کمبود 
و بحران دارو و کمیاب شــدن شیرخشک در استان و 
خصوصا مرکز استان ،مطلع نیستید و یا اینکه احتیاجات 

و نیازهای شهر وندان برایتان مهم نیست ؟
وظیفه تامین دارو و ملزومات دارویی ،بر عهده حضرات 
عالی می باشد ،چرا نسبت به این مهم بی تفاوت هستید؟

 چرا در ســایر شهرها و اســتان ها ، این مشکل وجود 
ندارد ؟ 

 چه فرقی بین خیابان ناصرخســرو) تهران( با خیابان
 امام خمینی) بندرعبــاس( وجود دارد  که آنجا معدن 
داروهای کمیاب و اینجا حتی شیرخشــک هم یافت 
نمی شود؟ چطور است که ایام انتخابات مردم برای شما 
مهم می شــوند ولی بعد از انتخابات ،پشت سرتان هم 

نگاه نمی کنید؟ 
اگر صاحب منصب و کرســی هســتید از برکت وجود 
همین مردم است. و در پایان به هوش و به گوش باشید 
و بترسید از آن روز که، آه هر هرکدام از این مردم دامن 

شما را بگیرد و خانه خرابتان کند.
والسلام علی من اتبع الهدی) طه 47(

  مطالبه گر  
محمد زارعی چاخرگی/ کارشناس ارشد حقوق

بحران دارو در استان هرمزگان 

یادداشت

مدیریت مصرف برق شامل مجموعه ای از فعالیت های به هم 
پیوسته بین صنعت برق و مشترکین، به منظور منطقی کردن 
مصرف برق است تا بتوان با کارآیی بیشتر و هزینه کمتر به 
مطلوبیت یکسانی در زمینه برق دست یافت .بدین ترتیب 
هم عرضه کننده برق و هم مصرف کننده آن به سود بیشتری 
دست خواهند یافت. البته این نکته را باید متذکر شد که 
هدف از مدیریت مصرف برق، کاهش میزان تولید و کاستن 
از رفاه جامعه نیست، بلکه کاربرد منطقی و بخردانه انرژی 
الکتریکی و استفاده صحیح از آن است که نتیجه آن حفظ و 
حتی افزایش تولید و رفاه جامعه خواهد بود.معمولا میزان 
مصرف مشــترکان در تمام ساعات شبانه روز یکنواخت 
بوده و در بعضی ساعات بیشتر و در ساعات دیگر کمتر 
است، بیشترین مصرف در ساعات اولیه شب بخصوص در 
فصل تابستان اتفاق می افتد که اصطلاحا ساعات پیک بار 
یا ساعت های اوج بار نامیده می شود و دلیل این افزایش 
مصرف، وارد مدار شدن وسایل روشنایی و سایر وسایل 
برقی خانگی است. در اوقات دیگر مانند نیمه شب به دلیل 
خاموش شدن بسیاری از وسایل برقی مصرف بطور قابل 
ملاحظه ای کاهش می یابد. از طرف دیگر از ویژگی های 
برق این است که در هر لحظه باید تولید آن با مقدار تقاضا 
متناسب باشــد. لذا برنامه ریزی های تامین برق باید به 
گونه ای باشد که پاسخگوی بیشترین نیاز مصرفی باشد، تا 
اختلالی در تامین برق مطمئن برای مشترکین ایجاد نشود، 
اما با توجه به عدم یکنواختی مصرف برق در ســاعات 
مختلف شبانه روز ، بخشی از ظرفیت تجهیزات نصب شده 

در ساعات کم بار شبکه بلااستفاده می ماند که خود باعث 
ضرر و زیان برای سرمایه های ملی کشور است، بنابراین 
رعایــت صرفه جویی در مصرف برق در ســاعات اوج 
 مصرف از اهمیت ویژه ای برخوردار است .بیشتر راه کارهای 
صرفه جویی در مصرف انرژی، بدون هزینه و یا کم هزینه 
هستند. کاهش هزینه های برق مصرفی بخش کوچکی از 
نتایج حاصل از بهینه سازی مصرف انرژی است، نتایج بسیار 
قابل توجه دیگر آن افزایش طول عمر تجهیزات الکتریکی، 
کاهش دفعات خرابی و در نتیجه کاهش هزینه های توقف 
خط تولید است.نکته قابل توجه این که راه کارهای پرهزینه 
نیز بازگشت سرمایه قابل قبولی ) 1 تا 3 سال ( دارند.این 
روش ها عمدتا مرتبط با تغییر تکنولوژی یا فرآیند هستند 
که موجب صرفه جویی قابل ملاحظــه ای در مصارف 
انرژی الکتریکی می شوند.دو روش اصلی مدیریت مصرف 
در صنایع جابجایی زمان و بهبود بازده تجهیزات و فرآیند 
است. بسیاری از مشترکین می توانند با برنامه ریزی مناسب، 
بخشی از مصارف انرژی الکتریکی خود را از ساعات اوج 
مصرف به دیگر ساعات و ترجیحا« به ساعات کم باری 
انتقال داده و از تعرفه های مخفف در این بازه های زمانی 
استفاده کنند.بسیاری از نیروگاه های حرارتی کشور، گاز 
سوز بوده و برای تولید برق به گاز نیاز دارند و در صورتی 
که در تأمین سوخت گاز نیروگاه مشکلی پیش آید، بطور 
حتم در تأمین برق مشکل خواهیم داشت. در فصل سرما 
که با مصرف بالای انرژی گاز توســط مشترکان خانگی 

مواجه می شــویم، به علت ارتباط تنگاتنگی که بین این 
دو انــرژی وجود دارد، در تأمین گاز نیروگاه ها و صنایع 
خلل ایجاد شده و می تواند چالش هایی را در تأمین برق 
به وجــود آورد.با مصرف بهینــه گاز و برق می توان این 
مشکل را حل کرد تا انرژی های برق و گاز به اندازه کافی 
در اختیار همه مشترکان قرار گیرد. در صورتی که مردم 
استفاده بهینه از انرژی گاز را رعایت نکنند، نیروگاه ها به 
اســتفاده از سوخت دوم خود، یعنی گازوئیل برای تولید 
انرژی برق اقدام خواهند کرد که این امر می تواند به آلودگی 
بالای محیط زیست منجر شود.اوج مصرف دقیقا زمانی 
صورت می گیرد، که بین زمان بیشترین حد مصرف برق و 
زمان تولید برق تجدیدپذیر عدم تطابق وجود داشته باشد 
 که به این حالت زمان یا ســاعات اوج مصرف برق نیز 
می گویند.در این ساعات سیستم تولید و انتقال و توزیع 
انرژی الکتریکی نیروگاه هــا، نمی تواند در مقابل حجم 
بیش از اندازه تقاضای انرژی الکتریکی، بازدهی داشــته 
 باشــد و در نهایت اقدام مسئولین، برای حل این مشکل 
بالا بردن نرخ و قیمت میزان مصرف برق در ساعات اوج 
مصرف برای کاربران خواهد بود.برای مقابله و پیشگیری از 
بروز چنین مشکلاتی می توان با رعایت راهکارهایی ساده 
و کاربردی تا حد زیادی تاثیرگذار بود. یکی از اصلی ترین 
این راهکارها، تغییر روند استفاده از لوازم برقی خانگی از 
بازه ی زمانی اوج مصرف برق به زمان های دیگر است. با 
این کار صف خود را از افراد پرمصرف جدا کرده و موجب 

کســری انرژی نیروگاه ها و در نهایت از بین بردن حق 
عمومی استفاده دیگر شهروندان از نیروی برق نخواهیم 
شد.توسعه در حوزه های مختلف اقتصادی، کشاورزی، 
صنعتــی، اجتماعی و ...، نیازمنــد بازبینی در مدیریت 
مصرف است و با ترویج فرهنگ مصرف بهینه می توان 
منابع مالی لازم را برای رشد همه جانبه در کشور فراهم 
کرد. تجربه ناخوشایند شیوع بیماری کرونا نشان داد که 
می توان با بهره گیری از ابزار فرهنگ، رفتار مناســب را 
برای برخورد با پدیده ها و موضوعات نامطلوب نهادینه 
و الگوسازی کرد. تابستان گرمی پیش روست که در آن 
سهم تولید برق در نیروگاه های برق آبی به دلیل کاهش 
نزولات آســمانی و کمبود منابع آبی، بسیار کم خواهد 
بــود. از این روی منطقی به نظر می رســد که در کنار 
سرمایه گذاری های جدید، به موضوع مدیریت مصرف 

توجه بیشتری شود.

راه کارهای مدیریت مصرف انرژی

 گــروه خبــر //  فرمانــده فراجا 
برای  باید سال سختی  گفت:امسال 
قاچاقچیان باشد و عرصه را از آن ها 
بگیریم و خیال مردم را از این پدیده 

زشت و شوم راحت کنیم. 
   ســردار احمدرضــا رادان، در آئین 
تکریم و معارفه فرمانده نیروی انتظامی 
اســتان هرمزگان، با اشــاره به اینکه 
در مــدت کوتاه انتصابــم در فراجا، 
 بــرای دومین بار به هرمزگان ســفر 
امروز  کــرد:  کنم، خاطرنشــان  می 

در ایــن مراســم در کنــار خانواده 
شــهدایی هســتیم که عکس زیبای 
 شهدایشان گویا هزاران حرف برای ما 
 بیان می کند و هزاران حدیث ناگفته در 
چشم هایشان ساری و جاری است.وی 
با بیان اینکه اگر آسایش خود را فدای 
امنیت مردم می کنیم، شهدا جانشان را 
فدای امنیت مــردم کردند، عنوان کرد: 
هیچگاه یاد و خاطره شهدای امنیت، 
ســلامت، حرم و وطن از یاد نمی رود 

و امروز با افتخار و عاشــقانه خاک 
 پای شــهدا را توتیا چشــمان خودم 
می کنم و آن را توشه راه خود می دانیم.

سردار رادان با اشاره به اینکه کارکنان 
فراجــا باید به خود ببالنــد که برای 
پیمــودن این راه پر پیچ و خم انتخاب 
شده اند، تصریح کرد: امروز تکریم از 
کسی انجام می دهیم که در هرمزگان 
عاشقانه و مخلصانه خدمت کرد و در 
شرایط سخت و شیرین و پرحادثه و 
پر معنا تلاش کرد و بنــده از جوانی 
سردار جعفری را می شناسم و از همان 
زمان علاقه مند به کار و خدمت بود.

وی ادامــه داد: در هرمزگان به خوبی 
خوش درخشــید و مجموع حسنات 

یک فرمانده مقتدر را به همراه داشت 
و در مردم داری و همیاری با نیروهای 
فراجا مثال زدنی بود.فرمانده فراجا با 
بیان اینکه سردار جعفری در کنار بنده 
خواهد بود و در مشــاورت شخصی 
بنــده خدمت خواهد کــرد، افزود: از 
تمامی همکاری اعضای شورای تامین 
و مسئولان استان هرمزگان و کارکنان  
مرزبانی، دریابانی و فراجا که در کنار 
 ســردار جعفری بودند، تقدیر و تشکر 
می کنم.وی با اشــاره به اینکه استان 
هرمزگان استان خاصی است و مردم 
همراه دارد که مسائل بسیاری دارد و باید 
 خوب به آن پرداخته شود، اظهار کرد: 
گزینه هــای مختلفی بــرای حضور 

در هرمزگان مطرح شــد که قرعه به 
 نام ســردار جاویدان افتاد، فردی که 
می تواند هدیه مناســبی به هرمزگان 
باشد.ســردار رادان با اشاره به اینکه 
فرمانده نیروی انتظامی جدید هرمزگان 
برادرش در هرمزگان به شهادت رسیده 
است، تصریح کرد: وی هرمزگان را به 
خوبی می شناسد و از ماموریتش آگاه 
اســت و قابلیت اجرای اهداف تعیین 
شــده را دارد.وی با بیان اینکه امسال 
باید سال ســختی برای قاچاقچیان 
باشــد و عرصه را از آن ها بگیریم و 
خیال مردم را از این پدیده زشــت و 
شــوم راحت کنیم، عنوان کرد: امسال 
در کنــار قاچاق پدیده هایی همچون 

 تصــادف و تلفات به مــردم تحمیل 
مــی شــود و ســهم تصادفاتی که 
قاچاقچیان به مردم تحمیل شده سهم 
عجیب و غریبی اســت که باید با آن 
برخورد کنیم.فرمانده فراجا با اشاره به 
اینکه باید آسایش و آرامش خود را 
فدای امنیت مردمی کنیم که به گردن 
مسئولین حق دارند، اضافه کرد: سهم 
ویــژه تری برای جــذب افراد بومی 
مســتعد و با انگیــزه در فراجا قائل 
خواهیم شد.به گزارش ایسنا، در پایان 
این مراسم از زحمات سردار غلامرضا 
جعفری تقدیر و ســرتیپ دوم ستاد 
»علی اکبر جاویدان« به سمت فرمانده 

انتظامی استان هرمزگان معرفی شد.

فرمانده فراجا در آئین تکریم و معارفه فرمانده نیروی انتظامی  هرمزگان:

امسال باید سال سختی برای قاچاقچیان باشد

یادداشت

شناسه آگهی : 1402/91 م /الف

گروه خبر // فرمانده نیروی دریایی ســپاه گفت: 
شکوه کاری که نیروی دریایی ارتش در ناوگروه ۸۶ 
رقم زده بسیار ارزشمند است و دور زدن شاخ آفریقا 
و طی کردن تاطم های دریایی و عبور از اقیانوس ها 

کار بسیار بزرگی است. 
   سردار علیرضا تنگسیری فرمانده نیروی دریایی 
سپاه در حاشیه مراسم تجلیل از روابط عمومی های 
این نیرو با اشاره به اهمیت مجاهدت دلاوران نیروی 
دریایی ارتش جمهوری اســلامی اظهار داشــت: 

شــکوه کاری که نیروی دریایی ارتش در ناوگروه 
86 رقم زده بسیار ارزشمند است و دور زدن شاخ 
آفریقا و طی کردن تلاطم هــای دریایی و عبور از 
اقیانوس ها کار بســیار بزرگی است.وی افزود: دنا 
در امواج ســنگین اقیانوس خوب عمل کرده و این 
ساخته دست ایرانی است.سردار تنگسیری ادامه داد: 
پیش از انقلاب اســلامی، آمریکایی ها برای آوردن 
این شناورها باید حضور مستشاری می داشتند اما 
پس از انقلاب و با خودباوری و اعتماد ملی توانستیم 

خودمان روی پای خودمان بایستیم.
  فرمانده نیروی دریایی سپاه بیان داشت: تحمل این 
رول پیچ ها و تلاطم های سخت توسط رزم ناو دنا 
نشانه درخشندگی این ماموریت است و من دست 
تمام رزمندگان نیروی دریایی ارتش را می بوسم که 

چنین افتخار بزرگی برای کشور آفریدند.وی تاکید 
کرد: هیچ فاصله ای میان ارتشی و سپاهی در دفاع از 
کشور وجود ندارد و باید با استقبالی گرم و با شکوه 
از این دلاوران در این ناوگروه، اقدام صورت گرفته 

را افتخار ملی بدانیم.
   ســردار تنگسیری تصریح کرد: دور زدن دنیا کار 
بزرگی بود و این شــجاعت فرزندان ملت ایران را 
تبریک می گویم و ما به کوری دشــمنان سربازیم 
و تحت اوامر رهبری هســتیم و دشمنان بدانند که 
نمی توانند بین ســپاه و ارتش فاصله ای ایجاد کنند.

به گزارش فارس ، فرمانده نیروی دریایی سپاه در 
پایان گفت: وحدت ارتش و سپاه و همدلی میان ما 
ناگسستنی است و با یکدیگر پای متجاوز را خرد 

می کنیم.

سردار تنگسیری: 

ناوگروه ۸۶ ارتش افتخار آفرید 
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